
Warszawa, dnia 16 stycznia 2009 roku 

PROTOKÓŁ nr 01/2009 
z posiedzenia Prezydium ZK ZZPW w dniu 16.01.2009 r 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, 
2. Przedstawienie planu posiedzenia i jego zatwierdzenie, 
3. Sprawy bieżące ZK ZZPW w tym: 

• omówienia pism wpływających i wysyłanych, 
• omówienie zaistniałej sytuacji w Gliwicach, 
• omówienie sytuacji w poszczególnych spółkach grupy PKP, 

4. Wolne wnioski — dyskusja, 
5. Zakończenie posiedzenia. 

W posiedzeniu Prezydium ZK ZZPW udział wzięli: 

1. Waldemar Ziobro  
2. Marek Jaskulski 
3. Marek Kaczmarczyk 
4. Józef Labuda 
5. Maciej Michalczonek 
6. Zenon Chylicki 
7. Stanisław Kastrau 
8. Jacek Labiga 
9. Maria Watras 

Przewodniczący ZK ZZPW, 

W posiedzeniu brał udział, również Aleksander Kufka, redaktor biuletynu 
Warsztat. 

Ad.l. Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro witając wszystkich 
zebranych dokonał otwarcia posiedzenia Prezydium ZK. 
Ad.2. Po otwarciu zebrania Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia, 
który został zatwierdzony przez zebranych jednogłośnie. 
Ad.3. W sprawach bieżących dotyczących spraw ZK ZZPW omówiono: 

• Przewodniczący ZK ZZPW Waldemar Ziobro zapoznał zebranych i 
omówił pisma wpływające do ZK na temat spotkań w spółkach oraz 
pisma wysyłane wynikające z potrzeb członków związku. 

• Następnie Przewodniczący W. Ziobro przedstawił sytuację zaistniałą w 
organizacji zakładowej ZZPW przy PR Katowice związaną z 
wypowiedzeniem umowy o pracę całemu Zarządowi ZZPW. Z 
przedstawionej informacji wynika, że pracodawca kontrolował 
działalność związku oraz zasady przeprowadzenia wyborów i pomimo 
przeprowadzenia wyborów zgodnie z obowiązującym w ZZPW 
prawem, na podstawie uchwalonej ordynacji wyborczej doprowadził do 
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zwolnienia całego Zarządu ZZPW. Natomiast przebieg rozprawy 
sądowej przedstawili W. Ziobro i A. Kufka a głównym świadkiem ze 
strony pracodawcy był nasz członek związku A. Pawelec, który 
podczas rozprawy stwierdził, że żadne organizacje zakładowe ZZPW 
nie dokonały prawnych wyborów ze względu na brak uchwalonych 
ordynacji wyborczych do przeprowadzenia wyborów w związku. W 
związku z powyższym po dokładnym omówieniu całej sprawy 
Przewodniczący ZK W. Ziobro postawił wniosek aby zobowiązać 

międzyzakładową organizację związkową do przeanalizowania całej 

sprawy i podjęcia działań wynikających ze Statutu ZZPW § 15 pkt 3 w 
związku z działalnością na szkodę ZZ A. Pawelca biorąc za podstawę § 
18 i Statutu Związku Zawodowego Pracowników Warsztatowych. 
PonadtoW. Ziobro przedstawił informację z rozmowy Z. Chylickiego z 
T. Materą, zainteresowanym całą tą sytuacją ze względu na żonę w 
stosunku do której ZZPW wniosło pozew do sądu. Z relacji wynikało, 

że w zamian za wycofanie pism z sądu oraz podpisanie protokołu 

dodatkowego nr 1 wszyscy zwolnieni zostaną przywróceni do pracy. 
W. Ziobro w związku z tym wycofał pisma z prokuratury oraz podpisał 

protokół dodatkowy w zamian za przyjęcie pracowników do pracy. 

• Sytuację spółki Cargo, szczegółowo omówił M. Kaczmarczyk, który 
przedstawił informację ze spotkań w tym: 
--- stanowisko Komitetu Protestacyjno Strajkowego w sprawie 
utworzenia nowych granic zakładów Cargo, 

sprawę przekazania lokomotyw, 
sprawę wysyłania pracowników na nie świadczenie pracy, 
sprawę przesunięć w pracy, 
sprawę nie podpisania porozumień z kopalniami, 
sprawę propozycji zawieszenia premii przez okres 3 lat. 

W związku z powyższym J. Łabiga wnioskuje aby zwołać Radę Cargo 
przy udziale Prezydium a decyzję w tych sprawach będzie 

podejmowała Rada Cargo. Przewodniczący poinformował, że nie ma 
przeszkód aby takie spotkanie zwołać. 

• Sytuację w spółce IC przedstawił Z. Chylicki informując, że do czasu 
wynegocjowania nowych regulaminów w spółce IC obowiązują 
dotychczasowe. Ponadto poinformował, że w IC chcą aby ZZ, MKZ co 
miesiąc przekazywały informację o stanie ilościowym członków 
związku, natomiast organizacje zakładowe jeden raz na kwartał. Biorąc 
powyższe pod uwagę Przew. ZK W. Ziobro zaproponował, aby Z. 
Chylicki skoro jest odpowiedzialnym za sprawy IC, założył nową 
teczkę ds. IC. 

Ad. 4. W wolnych wnioskach omówiono niw tematy: 

--- W wolnych wnioskach ustalono, że następne posiedzenie Prezydium 
ZK odbędzie się w marcu przed posiedzeniem Zarządu Krajowego ZZPW. 
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- W zawiadomieniu o posiedzeniu Zarządu Krajowego wysłać 

zawiadomienie o dostarczeniu do wglądu Ordynacji Wyborczych 
obowiązujących w organizacjach zakładowych. 

--- Ponadto Przewodniczący ZK poinformował o przygotowywaniu 
wniosków na odznaczenia. 

--- S. Kastrau w dalszym ciągu porusza sprawę przepływu informacji, 
która kuleje w naszym związku, w związku z tym proponuje aby się nad 
tym zastanowić jak to poprawić. 

--- W. Ziobro poinformował aby wysyłać pisemne informacje do spółek w 
sprawie nadwyżek zatrudnienia w biurach. 

• 

• 

--- Ponadto wstępnie omówiono sprawę organizacji Zjazdu Delegatów na 
przełomie miesiący marzec/kwiecień. S. Kastrau zaproponował 

zorganizowanie Zjazdu w 'ławie a koszt przedstawia się następująco: 

a/ koszt wyżywienia z noclegiem 50 delegatów x 75 zł = 3750 zł 

b/ do dyspozycji sala konferencyjna, sprzęt komputerowy, 
c/ ułatwiony dojazd dla wszystkich delegatów, 

Ad. 5. Po wyczerpaniu wszystkich punktów z planu, posiedzenie Prezydium 
zakończono. 

Protokół z posiedzenia sporządził 

Stanisław Kastrau 
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